
Inleiding bij bijeenkomst 5 oktober 2022: informatie IHP versie 2022 Medemblik. 

 

Goed onderwijs in een goed onderwijsgebouw.  

Deze titel heb ik namens de besturen van Kopwerk, Allure, Present en SKOWF gebruikt bij de 

ontmoeting met de Raad van Medemblik in januari 2022. 

Kern bij deze ontmoeting via inspraak: 

● ontkoppel LTA en IHP voor daadkracht 

● maak de keuze voor invulling van de wettelijke taak onderwijshuisvesting; begin nu en 

kijk de toekomst in. 

 

De huidige wethouder gaf daarnet aan dat het proces jarenlang heeft stilgestaan. Ik zal met 

de volgende opsomming, uitleg geven dat er bijzonder veel werk is verzet echter met weinig 

resultaat. Als ik de man-, vrouwuren overde afgelopen jaren zou kapitaliseren, en een 

rekening in mocht indienen bij de gemeente Medemblik, zou die schrikken. 

 

Hoe is het onderwijshuisvesting vanuit mijn/ons perspectief gegaan? 

 

1 oktober 2017: 1e werkdag van mij bij SKOWF, en diezelfde dag aan tafel met de wethouder 

en ambtenaar met de vraag of ik het moeizaam tot stand gekomen IHP 2017 wilde tekenen. 

Niet op dat moment en onder de voorwaarde dat je elkaar maximaal moet kunnen vertrouwen; 

een man, een man, een woord een woord en samenspel. Dit was akkoord, niet veel later is 

het IHP 2017 vastgesteld door besturen, College en Raad.  

 

Januari 2018; voorbereidingskrediet Maria Bernadette liever niet aanvragen, het is kansrijker 

om alle scholen en Kinderopvang in kern Medemblik te betrekken bij onderzoeken. Veel 

bestuurlijk/ambtelijk/technisch overleg. Maatschappelijk gezien een juiste stap vanuit de juiste 

vraagstellingen. In december 2018 levert BCN/Planadvies een rapport op waarin de staat van 

de onderwijsgebouwen staat beschreven. Drie scholen van Allure zijn op een slimme manier 

gerenoveerd en/of deels aangepakt. 

 

Januari 2019: evaluatie IHP 2019; financiën voerde de boventoon naast andere kengetallen. 

Oproep om het IHP vanuit visie en haalbaarheid te actualiseren (feitelijke nieuwe 

uitgangspunten formuleren) en niets uitvoeren. Wederom veel overleg dat jaar, financiële 

doorrekeningen, kwaliteits uitwerkingen, en  opvragen prognoses.  

November 2019 vervolg rapport BCN/Planadvies met name gericht op 

locatiekeuzes/nieuwbouw/hybride bouwen/ vernieuwbouw/renovatie/gezamenlijke bouw. 

Er werd op basis van o.a. financiën, staat/ligging van de gebouwen/infrastructuur/functie in de 

wijk, tijdspanne (denk aan uitkoop/verplaatsen van/RO- en/of bezwaar procedures) en 

inhoudelijk schoolontwikkeling/diversiteit aan culturen, gekozen voor de huidige 

schoollocaties. Deze keuzes werden in een nieuw IHP 2020 uitgewerkt en vastgelegd. 

 

Het IHP 2020 waar wederom veel energie in was gestoken, belandde in zogenaamde la, werd 

zelfs na aandringen en beloftes niet behandeld in het toenmalig College. Een keuze, maar het 

samenspel en vertrouwen kwam zwaar onder druk. Medewerking verlenen aan het LTA, 

enkele maanden later de vervlechting van IHP en LTA was de oplossing, werd ons 

voorgehouden. Vertraging op vertraging, tijdpaden werden niet gehaald door m.n. politiek 

handelen. Contact blijven zoeken t.a.v. de voortgang etc.  

Conform de verordening aanvraag uitbreiding Jozefschool (groei aantal leerlingen) en 

verplaatsen noodlokalen Koggeschip naar Onderdijk kon eigenlijk niet. SKOWF maakte een 



gebaar door de uitbreiding voor te financieren (op voorwaarde van transparantie en 

medeweten Raad m.b.t. de vordering) waardoor Kopwerk de lokalen kon verplaatsen. 

Juni 2021: uit pure wanhoop, want alles wat de besturen in brachten werd anders door de 

gemeente uitgelegd, bekeken (veel personele wisselingen bij de gemeente op het dossier), 

hebben de besturen een feitenrelaas opgesteld t.a.v. kern Medemblik. Mede vanuit het 

perspectief dat dit input zou zijn voor een Raadsvoorstel. In het feitenrelaas o.a. de uitwerking 

van tijdelijke huisvesting voor het toenmalige bedrag 600K. 

Mededeling er komt geen Raadsvoorstel, inspreken voor de begroting is kansloos want het 

College heeft niet voor het format onderwijshuisvesting gekozen. Maar er komt vanuit de 

septembercirculaire nieuw geld, dat biedt kansen. De miljoenen van de kern Medemblik 

bleven in de begroting staan. 

 

Het voorstel nieuw geld gecombineerd met het uitpluizen van posten op de begroting leerde 

ons dat er pas in Q3 of 4 van 2022 iets over onderwijshuisvesting medegedeeld zou worden. 

Navraag gedaan wat de bedoeling van de 150K nieuw beleid voor onderwijshuisvesting was. 

Antwoord: ambtenarensalaris om te onderzoeken hoe de tijdelijke onderwijshuisvesting voor 

de kern Medemblik gerealiseerd kon worden. U zult snappen toen ging het licht uit, geen 

samenspel en geen vertrouwen meer. Inspraak januari 2022 volgde. 

 

N.a.v. de inspraak zijn wij blij dat de Raad heeft besloten het IHP los te koppelen van het LTA. 

Na de verkiezingen heeft de coalitie onderwijshuisvesting als pijler benoemd. Dat gaf weer 

vertrouwen.  

IHP 2022 werd in gang gezet. Met het resultaat wat wij vanuit samenspel en bouwend aan 

vertrouwen hebben bereikt. Het IHP 2022 is het maximaal haalbare d.w.z. het maximaal 

haalbare nu en met water bij de wijn voor de komende 4 jaarlijkse blokken zoals beschreven 

in het IHP. Sober doch doelmatig en daar waar het kan toch op onderdelen ambitieus willen 

wij het als besturen aanpakken. Maatwerk is het sleutelwoord. Tijd is onze grootste vijand, dit 

vanuit meerdere perspectieven. 

 

Neveneffecten tot nu toe: 

-de noodzakelijke investeringen in de gebouwen nu, kan je niet inzetten voor de nieuwe 

plannen. Laat staan antwoord op de energiecrises. 

-generaties kinderen  in gebouwen die niet meer voldoen aan de huidige maatschappelijke en 

onderwijskundige eisen. 

-een goed leef/leer/werkklimaat trekt personeel. Door het huidige personeelstekort in het 

onderwijs breed lopen we een risico dat wij niet het onderwijs kunnen geven wat nodig is, 

wenselijk is. Kinderen 4 dagen naar school heeft een enorme maatschappelijke impact. 

 

Gemeente en besturen hebben elkaar weer, eerst kritisch, opbouwend gevonden. Dat is knap 

van alle betrokkenen. O.l.v. De mevrouwen ligt er nu een haalbaar IHP 2022 voor. Toon als 

Raad daadkracht, besluit positief, het is het waard. 

Burgerschap gaat ons allen aan. Laten we de kleine burgertjes in de dop het maximale bieden 

waar wij gezamenlijk toe in staat zijn. 

 

Namens de besturen 

 

Leo Wijker 

 


